

التصريح عن الإيداعات - Declaration of Deposit

Gulf One appreciates your business!

We ask you to confirm that the deposit to your trading account with Gulf One was authorized by you.

You are asked to completely fill out this form and return one completed and duly signed copy to us by e-mail.

PLEASE NOTE THAT GULF ONE REQUIRES A LEGIBLE SIGNATURE ON THIS FORM.

Please note that your credit card(s) information will only be used for the purpose intended, and your credit card(s) will be charged only for the specified amount(s) you authorize. Please also note that any and all conversations regarding any future deposits in your account(s) Gulf One via your credit card(s) will be recorded for your and our personal records and future reference.

I shall not hold Gulf One liable for losing the invested funds due to certain market circumstances and/or the risk that I have chosen to take, which was known to me beforehand.

الخليجية الأولى تقدر عملك!

نطلب منك تأكيد أن الإيداع إلى حساب التداول الخاص بك مع الخليجية الأولى تم من قبلك. يطلب منك ملء هذا النموذج بالكامل وإرجاع نسخة واحدة مكتملة وموقعة حسب الأصول إلينا عن طريق البريد الإلكتروني.

يرجى ملاحظة أن الخليجية الأولى تتطلب توقيع مقبول على هذا النموذج.

يرجى ملاحظة أنه سيتم استخدام معلومات (بطاقات) بطاقة الائتمان الخاصة بك للغرض المقصود فقط، وسيتم تحميل بطاقتك الائتمانية الخاصة بك فقط على المبلغ (المبالغ) المحددة التي تأذن بعلي

يرجى أيضا ملاحظة أن أي وجميع المحادثات المتعلقة بأي ودائع في المستقبل في حسابك في الخليجية الأولى عن طريق بطاقة الائتمان الخاصة بك سيتم تسجيلها مع السجلات الشخصية والرجوع إليها في المستقبل.

أُني ْ لا احمل شركة الخليجية الأولى المسؤولية في أي فقدان للأموال المستثمرة نظرا لظروف معينة في السوق و / أو المخاطر التي اخترت أن تتخذ، الذي كنت أعرف بها مسبقا.



تم التوقيع على المستند من قبل الطرفين في يوم :

بين الطرفين:

(1

طرف ثانی

اسم العميل :

رقم

الهوية/جواز سفر

الدولة :

تاريخ الميلاد :

رقم الحساب :

E-Mail

رقم الهاتف :

طرف أول

شركة الخليجية الأولى للاستثمار في أسواق المال

info@gulfone.co

GULF ONE

المنطقة الصناعية الثانية على طريق

الخرج الرياض

المملكة العربية السعودية

أنا (الاسم الكامل) _____________________، صاحب الحساب المذكور أعلاه، يعترف بموجبه بالودائع التالية في حساب التداول الخاص بي من وسائل الدفع الخاصة بي، والتحقق من أنها قدمت في وعي كامل وبمبادرتي الخاصة أقر بموجب هذه الوثيقة وأوافق على أن جميع الدفعات المذكورة أعلاه وجميع المدفوعات المستقبلية التي سأقوم بها في حساب التداول الخاص بي مع الخليجية الاولى عن طريق بطاقتي الائتمانية لا يمكن إلغاؤها.

**I (full name) Shown Above the account holder of the account stated above, hereby acknowledge the following deposits made into my trading account from my own means of payment, and verify that they were made in full awareness and by my own initiation and I hereby confirm and agree that all of the above-mentioned payment, and all future payments that I will be making in my trading account(s) with Gulf One via my credit card(s), are irrevocable.

هذا المستند هو بمثابة موافقة على البنود التالية بين الطرفين:

تم إيداع \$1027 في حساب رقم (طرف ثاني) مبلغ

Туре	Amount	Date and time	Signature
Wire Transaction	1027\$	2020/04/02	



- 2) على الطرف الثاني تكملة كافة الأوراق القانونية، يتم الموافقة على الأوراق من قبل الطرف الأول بمدة لا تتعدى أل 14 يوم من تاريخ تسليمها.
- 3) الحساب رقم "مذكور أعلاه" هو حساب متاجرة خاص بالطرف الثاني ويتولى شخصيا وعلى مسؤوليته القيام بعمليات المتاجرة بالعملات والسلع من خلال منصة التداول أو أن يحق له بتغويض الشركة بالتداول بالنيابة عنه من خلال المنصة الخاصة بالوسيط المالي Gulf_.
 - 4) يلتزم الطرف الأول بتسليم الطرف الثاني Username & Password الخاصة بهذا الحساب لتمكينه من الدحول وإجراء العمليات أو لمراقبة العمليات التي تتم على هذا الحساب.
- 5) يلتزم الطرف الأول بتزويد الطرف الثاني بالمعلومات والأخبار والتحليلات والنصائح التي تمكنه من إجراء عمليات المتاجرة.
- 6) الطرف الثاني هو الطرف الوحيد المخول في أي وقت بالسحب النقدي أو الإضافة النقدية من
 والى هذا الحساب، ويلتزم الطرف الأول حرفياً بتعليمات الطرف الثاني بهذا الخصوص.
- 7) لا يحق للطرف الأول القيام بأي خصميات أو اقتطاع أي عمولات على هذا الحساب لأن التداول بالحساب تحت نظام إسلامي.
 - 8) أي خلاف ينشأ بين الطرفين يكون حله ودياً إن أمكن وإذا تعذر ذلك يكون الترافع أمام المحاكم البريطانية فقط.
 - 1. ** A deposit has been made in account number "Shown Above" Amount "Shown Above"
 - The second party shall complete all legal documents. The papers shall be approved by the first party not later than 14 days from the date of delivery.
 - 3. The "above mentioned" account is a trading account of the second party. It is personally responsible for trading currencies and commodities through the trading platform or has the right to authorize the company to trade on its behalf through the Gulf One platform.
 - The first party shall provide the second party Username & Password for this account
 to enable it to enter and conduct operations or to monitor the operations on this
 account.
 - The First Party shall provide the Second Party with the information, news, analysis and advice that enable it to conduct trading operations.
 - The second party is the only party authorized at any time to withdraw cash or monetary addition to and from this account, and the first party is strictly committed to the instructions of the second party in this regard.
 - The First Party shall not be entitled to take any deductions or deduct any commissions on this account because trading in the account under an Islamic system (Islamic Account).
 - 8. Any dispute between the parties shall be resolved amicably if possible and if it is not possible to plead before the British courts only.

التاريخ



توقيع الطرف الأول

التاريخ

توقيع الطرف الثاني